
EL ARTÍCULO DEFINIDO 
(bepaald lidwoord= DE/HET)

EL ARTÍCULO INDEFINIDO 
(onbepaald lidwoord= EEN) 

‘een’ meervoud = enkele

Masculino 
(mannelijk)

Femenino 
(vrouwelijk)

Masculino 
(mannelijk)

Femenino 
(vrouwelijk)

enkelvoud
EL chico LA chica UN chico UNA chica

meervoud
LOS chicos LAS chicas UNOS chicos UNAS chicas

El artículo / Het lidwoord

Het lidwoord staat altijd voor het zelfstandig naamwoord. In het Spaans leid je het 
lidwoord af van het zelfstandig naamwoord. Het zelfstandig naamwoord kan mannelijk 
of vrouwelijk zijn en enkelvoud of meervoud. Er bestaat geen onzijdig in het Spaans. 

Je hoeft de zelfstandig naamwoorden met het lidwoord niet uit je hoofd te leren, zolang 
je weet of een woord mannelijk of vrouwelijk is. Om dit te kunnen onderscheiden moet 
je de volgende regels toepassen. Let op! Er zijn uitzonderingen. 

Bijna alle woorden die eindigen op een -o zijn mannelijk. 
Bijna alle woorden die eindigen op een -a zijn vrouwelijk. 

Er zijn ook andere uitgangen die aan jou laten weten of een woord mannelijk 
of vrouwelijk is. Je kunt ze hieronder zien. Neem de tabel door en schrijf de 
uitgangen in je schrift op.



mannelijk voorbeeld

-o el libro

-ema el problema 

-l el mal 

-n el tren 

-r el bar 

-s el autobús 

vrouwelijk voorbeeld

-a la casa

-dad la realidad

-tad la libertad

-tud la solicitud

-ión la televisión

-umbre la costumbre

Voorbeeld: 
el tren – los trenes  de trein – de treinen 
un tren – unos trenes  een trein – enkele treinen 

la casa – las casas  het huis – de huizen 
una casa – unas casas  een huis – enkele huizen 

Meervoudsregel zelfstandig naamwoord: 

Eindigt het woord op een klinker (a, e, i, o, u), dan krijgt het woord  
in het meervoud een –s erbij. 
la casa = las casas 

Eindigt het woord op een medeklinker, dan krijgt het woord  
in het meervoud een –es erbij. 
el tren = los trenes 

Is het lidwoord meervoud dan moet de zelfstandig naamwoord ook 
meervoud zijn. 


